
PROTOKoT Nr XtX,/2020

z sesii Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 26 lutogo 2020 r.
w sali OSP w Rybnie pod przewodnictwem

Pana Piola Komatowskiego - Pzewodniczqcego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Soboczyiska - Inspektor ds. Obstugi Rady i Kadr,
Zastepca Kierownika Uzedu Stanu Cywilnego w Ueedzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczeto o godz. '10:00, zakofczono o godz.11:10

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bierze udzial 12 Radnych

Nieobecni: Mazanna Bofkowska, Waldemar Reszka, Bogdan Wantowski

- lista obecnoSci stanowi zalacznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1 Pan Tomasz W9grzynowski - W6jt Gmhy

2.PaniZdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

3.Pani lwona Cwiek - Dyrektor SPG ZOZ w Rybnie

- lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu

4.Soltysi - lista obecnosci stanowi za+qcznik do protokolu.

5.Mieszkaicy.

Porzldek seaii:

Ad.1 i2 Otwarcie sesii i stwierdzenie prawomocno5ci obrad.

Obrady XIX sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:00 Pan Piotr Kornatowski Przewodniczqcy

Rady Gminy.

Nastepnie pouczyl wszystkich obecnych, j2 obrady Rady Gminy sq rejestrowane za pomocq urzqdzefi

nagrywajqcych d2wiek.

Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastepnie stwierdzil, 2e po sprawdzeniu listy obecnosci,

na saliznajduje siQ 12 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwal.

Ad.3.Ustalenie porzadku obrad.

Pzewodniczqcy Rady przedstawil porzqdek dzienny obrad.

l.Otwarcie seaji.

2.Stwierdzeni€ p.awomocnosci obrad.

3.Ustalenio porzqdku obrad.

4.Przyjecie protokolu z Xvlll se6ii Rady Gminy Rybno.

5.Podiecie uchwal w na6tQpuiqcych sprawach:

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2020-2032;

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2020 rok;

3) szczeg6lowych zasad ponoszenia odplatnosci za pobyt w dziennym Domu Senior+ w Rybnie.

6.Wolne wnioski i zapytania.

7. ZamkniQcie obrad.



Kierujqc nastepnie zapytanie o propozycje zmiany porzadku obrad.

Wniosek o zmiane porzqdku obrad wni6slW6jt Gminy - Tomasz Wegzynowski,

1) wprowadzenie w pkt 5 ppkt 4 - p.ojektu uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla

Wojewddztwa Warmifsko-Mazurskiego na dofinansowanie projektu na ,,przebudowe drogi

wojew6dzkiej nr 538 w zakresie budowy chodnika w Rybnie'.

Nastepnie poddal pod glosowanie wniosek w sprawie wprowadzenia do dziennego porzqclku obrad
projektu uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Wojew6dztwa Warminsko-Mazurskiego

na dofinansowanie projektu na ,,Pzebudowe drogi wojew6dzkiej nr 538 w zakresie budowy chodnika
w Rybnie".

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady t5 Radnych w obecno6ci t2
Radnych glosamii

-,,2a" - 12

-,,przeciw' - 0

- ,,w6trzymujqcych aie" - 0
Wnios.k przyiela.

Nastepnie poddat pod glosowanie pozqdek obrad.

Rada Gminy w glogowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady t5 Radnych w obecno6ci 12

Radnych glosami:

---za" - 12

-,,prz€ciw'- 0

- ,,wstrzymujqcych sie" - 0

ptzyiQla pozqdek z ulrrglQdnieniem wniosku W6ita cminy o wprcwadzenie do pozqdku
projektu uchwaly i/w.
lmienny wykaz glosowania nad pzyjeciem pozqdku obrad stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.4.Ptzviecie protokolu z XVlll s€ii Radv cminy.

Pzewodniczecy Rady poinformowal, 2e protokol z Xvlll sesji zostal wylozony do wglqdu i do

czasu rozpoczQcia sesji nie zlozono do pzewodniczqcego wniosku o dokonanie poprawek

do pzedlozonego projektu protokolu.

W zwiqzku tym poddal pod glosowanie protokot z XVlll sesji Rady Gminy.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na uatawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 12

Radnych glosami:

--.zaj - 12

-,,pJzeciw'- 0



- ,,wstrrymurqcych 8iQ" {)
pruyjeh protokol z Xvlll sesji Rady Gminy.

tmienny wykaz glosowania nad przyjeciem protokofu stanowi zalecznik do protokolu

Ad.S.Podigcie uchwal w nastepuiacvch sD,awach

'1.zmianv Wieloletniei Proonozv Finansowei Gminv Rvbno na lata 2020-2032

PrzewodniczAcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnei El2biety Rozentalskiej o

przedstawienae opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Elzbiety Rozentalskiej pzedstawila opinie komisii stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokotu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad prqektem uchwaly

Pytai nie wniesiono.

Przewodniczacy Rady zamknel dyskusie. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 12

Radnych, glosami:

- 12 - ,,2a",

- 0 -,,prueciw"

- 0 - ,,wstrzymujqcych 3ie"

podjela uchwah Nr XlXll3zl2O2O w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Rybno na lata 2020-2032.

Uchwala stanowa zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz gl,osowania nad projektem uohwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

2) zmian w budzecie Gminv Rvbno na 2020 rok

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6ol sie do Radnej Elzbiety Rozentalskiej o

pr2edstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Elzbiety Rozentalskiej przedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Pioh Komatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytaf nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusjQ. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie.



Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady ,15 R.dnych w obecnolici
Radnych, glosami:

-12 -,,2a,',

- 0 -,,przeciw"

-0 - ,,wst.zymujqcych siQ,,

podjeh uchwah N. XlX./133/2020 w spEwie zmi.n w budiecie cminy Rybno na 2020 .ok.
Uchwala stanowi zalacznik do Drotokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zahcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Komatowski zwr6cit sie do Radnej Et2biety Rozentatskiej o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Elzbiety Rozentalskiej przedstawita opiniQ komisji stalych o projekcie uchwaty.

Opinia stanowi zalQcznik do protokolu.

PEewodniczqcy Rady - Pan Pioh Kohatowski otworzyl dyskusje nad p.ojektem uchwaly.

Pytah nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusjq. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12

Radnych, gfosami:

"'12 . ,,2a",

- 0 -,,ptzeciw"

-0 - ,,wstrzymuiacych 8ie"

podiela uchwal9 Nr X|X./13/U2020 w sprawie Ezczegd,lowych zaaad ponoszenia odplatnoSci za

pobyt u, dziennym Oomu Senior+ w Rybnie.

Uchwala stanowi zahcznik do protokotu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do pfotokolu.

4) udzielenia oomocv finansowei dla Woiew6dztwa Warmiisko-l\razurskieoo na dofinansowanie

oroiektu na ..Pe ebudowe drooi woiew6dzkiei nf 538 w zakresie budow! chodnika w Rvbnie"

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Komatowski zwr6cil sie do Radnej El2biety Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly

Radna - El2biety Rozentalskiej przedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.
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Przewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwotz yl dyskusje nad projektem uchwaly

Pytai nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusjQ. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 12

Radnych, glosami:

-12 -,,z'a",

- 0 - ,,przgciw"
- 0 - ,,wst.zymujqcych 6ie"

podjQla uchwale N. Xl)U135/2020 w spEwie udzlelenia pomocy finansowei dla Woi€w6dztwa

Warmidsko-Mazur€kiego na dofinansowanie projektu na ,,Przebudowe drogi woiew6dzkioi nr

538 w zakr€ie budowy chodnlka w Rybnie".

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zaqcznik do protokolu.

Ad.6.Wolne wnioski i zapvtania.

Glos zabrali:

W6jt Gminy - Tomasz Wegzynowski zwr6cil sie do obecnej na sesji Dyrektor SPG ZOz w Rybnie o

pzekazanie informacje na temat koronowirusa. Zaapelowal o zachowanie wszelkich mo2liwych

srodk6w ostro2nosci.

Dyrektor SPG ZOZ - lwona Cwiek podala informacje w zakresie procedur postepowania pfty

ewentualnym wystqpieniu ptzypadk6w zaka2enia wirusem.

Soltys solectwa Rybno - Henryk Wisniewski wyrazil podziekowanie za podjecie uchwat w sprawie

budowy chodnika na ulicy Wyzwolenia w Rybnie.

Soltys solectwa Zabiny - Edmund Gajek - zwr6cil uwage na niep€widlowosci w zakresie budowy

kortu tenisowego w aabiny oGz nieprawidlowosci proceduralne miQdzy innymi pzy sporzqdzaniu i

podpisywaniu protokolu odbioru wskazanej inwestycji. Wyjasnil r6wnie2, i2 na finansowanie

przedmiotowej inwestycji gmina mog+a zlo2y6 wniosek do Marszala wojew6dztlva.

Przewodniczqcy Rady - Piotr Kornatowski zapytal Edmunda Gajka, czy posiada odpowiedniq

ekspertyze nadzor! budowanego w zakresie wykonania inwestycji.

W6jt Gminy - Tomasz WQgeynowski odnoszqc sie do pzedstawionej przez soltysa solectwa Zabiny

sprawy budowy kortu tenisowego odpierajqc postawione zatzuly wskazal, i2 problem ten powinjen

zosta6 pzedstawiony przez soltysa na piSmie. Stwierdzil, i2 to soltys nie podpisal protokolu odbior!



Inwestycji. Wyjasnil, it inwestycje wykonylvane sq zgodnie z prawem. R6wnie2 wskazana pzez
soltysa inwestycja zostal wykonana pzy zachowaniu wszelkich regul zgodnosci z prawem. podkreslil

rowntez

Sottys solectwa Zabiny - Edmund Gajek wyjasnil nie jest prawdq, 2e brak bytjo z jego strony woti
podpisania protokofu. Protok6lchcial podpisaC z uwzglgdnieniem wnjesionych zastrzezen.

W6jt Gminy - Tomasz Wegzynowski ponownie zwr6cil uwag€, i2 wszetkie zastrze2enia soltysa w
zakresie poruszanej inwestycji powinny zostac na pismie. Wskazal, i2 tak poruszony, w sposoo
negatylvny problem powlnien zostad wyjaSniony.

Softys solectwa Zabiny - Edmund Gajek wskazal i2 oczekuje ze strony gmjny na dostarczenie

certyfikatu kruszywa, kt6re zostalo wykotzystane przy wykonywaniu budowy kortu.

W6jt gminy - Tomasz Wegzynowski zwr6cil uwage, na zasady finansowania tego typu inwestycja

pQez samozqd wojew6dztwa oraz LGD.

Soltys solL.ctwa Zabiny - Edmund cajek zwr6cit sie do Komisji Rewizyjnej o wyjasnienie
przedmiotowej sprawy.

Radny - Adam Kasprowicz negalylvnie odni6sl siq do dzialalnosci prowadzonej pzez Gminq .

poruszyl kweste reaktywacji Osrodka Zdrowia w Koszetewach. Podni6sl r6wnie2 sprawQ wykonania

ogeewania Swietlicy wiejskiej w Koszelewach Wskazujqc na okolicznosci, kt6re uniemo2liwily

wykonanie ogrzewania. Ponadto wskazal, i2 jego osoba, podejmowane dziatania staly sig obiektem

niewlasciwego zachowania ze strony Pana Dariusza Tary.

Wdjt Gminy - Tomasz Wegrzynowski odnoszqc sie do wypowiedzi pzedmowcy wyjasnil, i2 Swieflicy

wiejskiej w Koszelewach wskazal, i2 jest ono nie wystarczajace. Wskazal, i2 w pzyszlym roku gmina

zlo2y wniosek na program Senior + w miejscowosci Koszelewy.

Radny - Adam Kasprowicz stwierdzil, i2 nigdy nie byl przeciwny wdro2eniu prcgramu Senior+ w

Koszelewach.

Przewodniczqcy Rady - Piotr Kornatowski zwr6cil uwage, i2 6esja rady gminy nie jest odpowiednim

forum do poruszania spraw osobistych . Sprawq tak formulowanych przez softysa zarzut6w wobec

mieszkaica powinny zajqC sie wlasciwe stuzby.

Rady - Rafal Gniazdowski zapytal kiedy zostanie wykonana inwestycja w zakresie budowy instalacji

kanalizacyjnej na odcinku Deb|e6-Hadowiec



W6jt Gminy - Tomasz wegrzynowsKl w odpowiedzi na pytanie wyjasn , i2 w bie2qcym roku nastqpi

realizacja I etapu inwestycjitj. wykonanie instalacji kanalizacyjnej miejscowosci Debiei

Na tym dyskusje zakonczono

Ad.T.Zamkniecie obrad.

O godz.11:10 Przewodniczqcy Rady Pan Piotr Kornatowski - wobec wyczerpania dziennego pozedku

obrad - zamknql obrad XIX sesjizwyczainej Rady Gminy Rybno

Na tym protok6l zakoiczono.

Protokolowala:

,NSPE$roR
lllr4

n]t Eu,c sohTczv|l'sha

Do ninieiszego protokolu zalqcznik fo.malny stanowi nagJanie zawierajqce obraz i dtl'iQk'


